
Protokół  Nr XVII/16  
z obrad XVII Sesji Rady Gminy Stargard  

odbytej dnia 29 kwietnia  2016 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godzinie 10 00 otworzył obrady XVII Sesji 
Rady Gminy Stargard  i powitał wszystkich przybyłych.  
 
Ad.1. Sprawy regulaminowe  
 
Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 
Gminy Edward Kosmal stwierdził, że na stan  15 radnych obecnych było 15 radnych, co 
stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 
Ponadto w sesji uczestniczyli:  
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski 
Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska 
Radca Prawny Krzysztof  Judek 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Ładniak 
oraz sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik numer 2 oraz operator 
nagrywający obrady sesji i przedstawiciele prasy lokalnej oraz inne osoby. 
Protokół nr XVI/16 z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński odbytej w dniu 30 marca  
2016 roku został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za” , bez odczytywania. 
Odczytany przez przewodniczącego porządek obrad XVII sesji Rady Gminy Stargard według, 
którego Rada Gminy obradowała  został przyjęty jednogłośnie tj. 15 głosami „za” w 
brzmieniu jak niżej:  
1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie obrad XVII sesji Rady Gminy  
- stwierdzenie quorum  
- przyjęcie protokołu Nr XVI z obrad sesji Rady Gminy Stargard odbytej w dniu 
  30 marca 2016 r..   
- zatwierdzenie porządku obrad 

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku   
4.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice  
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania  
   radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r.   
7.Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz dokumentów  
   niezbędnych do  ich potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do szkół podstawowych  
   i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Stargard 
8.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów  
   Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 
9.Ocena funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów  
   sportowych na terenie gminy 
   Stanowisko Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
10.Analiza zużycia materiałów biurowych w latach 2013-2015  
     Opinia Komisji Rewizyjnej   
11.Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2015 r. oraz  
     przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2016 r. 
     Sprawozdanie przedstawia Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna  
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     Ładniak     
12.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
13.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
14.Odpowiedzi  na interpelacje radnych 
15.Wolne wnioski i zapytania  
16.Sprawy różne  
17.Ustalenie terminu następnej sesji  
18.Zamknięcie obrad sesji 
Ad..1  
Jak wyżej. 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr XVII/113/16 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont 
zabytku 
Przewodniczący Rady Gminy przystępując do rozpatrzenia każdego projektu uchwały 
występuje z zapytaniem do radnych , czy mają radni  uwagi bądź pytania do danego projektu 
uchwały. Wszystkie komisje rady gminy na swoich posiedzeniach rozpatrują i opinią projekty 
uchwał.  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XVII/113/16 w sprawie 
udzielenia dotacji celowej na remont zabytku, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr XVII /114/16 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Grzędzice   
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XVII/114/16 w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzędzice, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Ad.5  
Podjęcie uchwały Nr XVII/115/16 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad 
przyznawania radnym diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za’ , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XVII/115/16 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania radnym diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XVII/116/16 w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 
Przewodniczący rady odczytał w/w  projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami ‘za’ , 
„przeciw ‘ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XVII/116/16 w sprawie zmian 
budżetu gminy na 2016 r. , która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Ad.7  
Podjęcie uchwały Nr XVII/117/16 w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz 
dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do 
szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Stargard 
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Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 podjęła uchwałę Nr XVII/117/16 w sprawie 
określenia kryteriów, liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w 
postępowaniu rekrutacyjnym do szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez 
Gminę Stargard, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Ad.8 
Protokół z wyjazdu Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w dniu 25 kwietnia 
2016 r. na teren gminy w celu oceny stanu dróg po okresie zimowym oraz planowanych 
remontach i uwzględnieniu  potrzeb oświetleniowych odczytał członek komisji radny Mariusz 
Sikorski, który sporządził ten protokół. 
Protokół stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała ,że mówiła już na posiedzeniu komisji o tym, aby 
Wójt Gminy  przypomniał będąc w  Powiecie  o  uwzględnieniu  drogi powiatowej łączącej 
Siwkowo z  trasą 142 tzw.  betonówką.   
Wójt Gminy odpowiedział ,że w tej sprawie jest pismo i Zarząd Dróg Powiatowych 
informuje,  iż ta droga będzie wyremontowana w miesiącu maju jest to zjazd na betonówkę. 
Radny Maciej Lipka powiedział o wykonanym remoncie w roku ubiegłym dachu na  świetlicy 
wiejskiej w Żarowie  gdzie obecnie stwierdzono  m.in. uszkodzone rynny i zwrócił się z 
wnioskiem o dokonanie rzetelnego przeglądu i w trybie pilnym wykonanie tego remontu tj. 
rynien, podbitki, blachy tj. pilny przegląd tych uszkodzeń przez wykonawcę. Kolejno radny 
powiedział o sytuacji na drodze Żarowo na przedłużeniu ulicy Reymonta i zwrócił się z 
pytaniem czy gmina wyraziła zgodę na wywóz gruzu w okolice  lasku  Reymonta i polany  
ponieważ lasek jest wizytówką naszej gminy i to czy firma, która wozi ten materiał ma zgodę  
i czy ma porozumienie, czy jest zawarta umowa na uporządkowanie tej drogi. Mieszkańcy 
narzekają powiedział radny na błoto na jezdni i zapytał jak do tego ustosunkowuje się gmina.   
Wójt Gminy odpowiedział, że nikt nie dawał pozwolenia na wywóz gruzu na tzw. „ Bobrową 
polanę” powiedział również wójt o tym, że tam powstają domy i jeżeli osoba  ma decyzję o 
budowie to ma prawo wywozić gruz  natomiast niedopuszczalne jest wywożenie śmieci i pod 
tym względem są dokonywane kontrole. Niektórzy właściciele zgodnie ze złożonym 
wnioskiem posiadają  wjazd czasowy powyżej 12 ton i to sprawdzają pracownicy dokonując 
odbioru drogi stwierdzając jej stan po wywózce. 
Radny Maciej Lipka zabierając powtórnie głos dodał, że obserwując  przejeżdżające 
samochody można stwierdzić ,że ich częstotliwość jest duża, czy nie  było zgłoszeń 
dotyczących  uszkodzenia drogi. Chcą się budować i w związku z tym podnoszą teren  i 
należy zwrócić na to uwagę. 
Ad.9 
Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił 
stanowisko komisji do tematu w sprawie oceny funkcjonowania biblioteki publicznej, świetlic 
wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych na terenie gminy, a mianowicie:  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2016 r. 
przeanalizowała informację na temat działalności biblioteki publicznej, funkcjonowania 
świetlic wiejskich, przedszkoli oraz klubów sportowych i wyrażając swoje stanowisko 
komisja informację przyjęła.  
Przewodniczący rady zapytał się czy wszystkie kluby sportowe które występowały dostały 
środki i tutaj wójt odpowiedział, że wszystkie kluby, które występowały dostały środki , jeden 
klub nie wystąpił o środki. 
Radna Wiesława Kuśnierz zabierając głos w sprawie klubów sportowych powiedziała, że 
wnioskowałaby aby na przyszłość informacja była bardziej szczegółowa  o takie dane jak , ile  
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poszczególne kluby otrzymały dotacji z budżetu gminy i jak te środki wydały, czy były 
zwroty. 
 
Przewodniczący rady zaproponował, aby na przyszłą sesję radni otrzymali uzupełnienie 
informacji o  sprawozdanie dotyczące wysokości otrzymanych środków przez kluby sportowe 
i na co te środki zostały wydane. 
Ad.10  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przedstawiła opinię komisji odnośnie 
tematu dotyczącego zużycia materiałów biurowych w latach 2013-2015, a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia 2016 r. przeanalizowała informację 
dotyczącą zużycia materiałów biurowych w latach 2013-2015, komisja informację przyjęła. 
Przewodnicząca komisji  dodatkowo poinformowała, iż informacja ta pozwoliła na 
zorientowanie się jakie to są koszty, w jakiej wysokości oscylują, czy się zwiększają czy 
zmniejszają i dodała, że była to informacja sporządzona po raz pierwszy i komisja 
potraktowała ją jako informację poglądową. 
Radni uwag i pytań nie zgłosili. 
Ad.11 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie Pani Anna Ładniak 
omówiła informację tj „ Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 
2015 rok oraz przedstawiła potrzeby związanych z realizacją zadań w 2016 r. „  
Radny Mariusz Sikorski zabierając głos w sprawie  programu  Rodzina 500 plus zapytał  jak 
wygląda wykonanie tego zadania przez gminę.  
Pani Anna Ładniak odpowiadając poinformowała, że składanie wniosków przez mieszkańców 
odbywa się bardzo spokojnie, nie było kolejek i żadnych problemów z przyjmowaniem 
wniosków i przyjęto 600 wniosków w formie papierowej i około 100 wniosków złożonych 
elektronicznie i zdaniem Pani Anny Ładniak składanie wniosków zbliża się ku końcowi. 
Obecnie jak powiedziała Pani Anna Ładniak po sprawdzeniu wniosku będą wydawane 
decyzje, a wypłata planowana jest  w miesiącu maju. 
Radna Sylwia Więcek zapytała, czy jest potrzeba przeorganizowania lokalowego Ośrodka  
jeżeli wnioski przyjmowane są w obecnej siedzibie. 
Pani Anna Ładniak odpowiedziała jak są rozmieszczone w budynku urzędu osoby pracujące 
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej i osoby zatrudnione do programu Rodzina 500 
plus,  iż są to pokoje gdzie pracuje  po 5 osób, co powoduje że  jest bardzo ciasno , a do 
przyjmowania wniosków korzystano z dodatkowych pomieszczeń.  
Wójt Gminy odnosząc się do kwestii  poszukiwania nowego lokalu  i  propozycji otrzymania 
piętra w budynku po melioracji  na ul. Bydgoskiej powiedział ,że w tej sprawie  będzie 
rozmawiał ze Starostą o nieodpłatne przejęcie piętra , a ponadto gmina w tej sprawie 
wystąpiła  z pismem do Starostwa. 
Ad.12 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski powiedział ,że oprócz informacji Wójta Gminy o 
wykonywanych zadaniach przez Gminę w okresie międzysesyjnym odbywały się różne 
spotkania i narady w których uczestniczył Zastępca Wójta z uwagi na nieobecność Wójta 
Gminy. 
Informacja Wójta Gminy Stargard dotycząca wykonywania zadań przez Gminę w okresie 
między sesyjnym przedstawiała się następująco :    
   
 REFERAT FINANSOWY  

1. Zarządzenie Nr 56/16 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 29 marca 2016 r.  w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r.  



- 5 - 
Zmiany w wydatkach budżetowych polegające na zmniejszeniu i jednoczesnym 
zwiększeniu wydatków związanych z zadaniami własnymi  o kwotę 21 293 zł w 
działach:  

• 600 – Transport i łączność (drogi publiczne gminne):  ± 705 zł  
• 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (ochotnicze straże 

pożarne, straż gminna): ± 1 081 zł  
• 801 – Oświata i wychowanie (oddziały przedszkolne, zespoły obsługi ekonomiczno-

administracyjnej szkół):± 14 507 zł  
• 926 – Kultura fizyczna (obiekty sportowe):± 5 000 zł  

Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy, 
szkół podstawowych oraz Ośrodka Administracyjnego Szkół.  

2. Zarządzenie Nr 63/16 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 31 marca  2016 r.  w 
sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r.  
Zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o kwotę 833 zł z tytułu dotacji 
celowej z budżetu państwa na realizację zadań zleconych w dziale 852 – Pomoc 
społeczna, rozdział 85213 – Składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby 
pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, niektóre świadczenia rodzinne 
oraz za osoby uczestniczące w zajęciach w centrum integracji społecznej.  
Zmiany w wydatkach budżetowych polegające na zmniejszeniu i jednoczesnym 
zwiększeniu wydatków związanych z zadaniami własnymi  o kwotę 3 183 zł w 
działach:  

• 750 – Administracja publiczna (urzędy gmin):± 2 695 zł  
• 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (straż gminna):± 93 zł  
• 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (gospodarka odpadami):± 395 zł  

Zmiany dochodów spowodowały zmiany w planie finansowym Urzędu Gminy. 
 Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy  i 
 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

3. Zarządzenie Nr 66/16 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 07 kwietnia  2016 r. 
 w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r.  
Zwiększenie dochodów i wydatków budżetowych o kwotę106 682 zł z tytułu dotacji 
celowej                   z budżetu państwa na realizację zadań własnych w dziale 854 – 
Edukacyjna opieka wychowawcza,  rozdział 85415 – Pomoc materialna dla uczniów.  
Zmiany w wydatkach budżetowych polegające na zmniejszeniu i jednoczesnym 
zwiększeniu wydatków  o kwotę 42 803 zł:  
Na realizację zadań własnych o kwotę 33 803 zł w dziale:  

o 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę 
(dostarczanie wody):± 1 zł  

o 750 – Administracja publiczna (urzędy gmin, pozostała działalność):+ 1 350 zł  
o 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (ochotnicze straże 

pożarne):± 2 000 zł  
o 801 – Oświata i wychowanie (szkoły podstawowe):± 1 260 zł  
o 851 – Ochrona zdrowia (lecznictwo ambulatoryjne):± 3 000 zł  
o 852 – Pomoc społeczna (ośrodki pomocy społecznej):± 7 500 zł  
o 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (utrzymanie zieleni w 

miastach                  i gminach, pozostała działalność):± 8 792 zł  
o 926 - Kultura fizyczna (obiekty sportowe):± 9 900 zł  

1. na realizację zadań zleconych o kwotę9 000 zł w dziale:  
� 852 - Pomoc społeczna (pozostała działalność):± 9 000 zł  
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Zmiany wydatków spowodowały zmiany w planach finansowych: Urzędu Gminy, 
szkół podstawowych, Ośrodka Administracyjnego Szkół oraz Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej.  

 
REFERAT PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO 

 
1. Wydano:  

- 49 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, w tym:  
� 34 decyzji na budowę budynków mieszkalnych jednorodzinnych,  
� 1 decyzja na rozbudowę budynku mieszkalnego,  
� 1 decyzja na budowę hali do składowania zboża,  
� 1 decyzja na budowę budynku gospodarczego,  
� 1 decyzja na budowę wiaty,  
� 6 decyzji odmownych na budowę budynków mieszkalnych,  
� 1 decyzja odmowna w sprawie rozbudowy budynku mieszkalnego,  
� 4 decyzje w sprawie zmian uprzednio ustalonych warunków zabudowy,  

- 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, w tym budowa 
gazociągu średniego ciśnienia w Kiczarowie, budowa odcinka sieci wodociągowej w 
Grzędzicach, rozbudowa i przebudowa szkoły podstawowej w Sownie. 
- 9 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału 
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego;  

2. Wyłożono do publicznego wglądu projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego i projekt zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy dla przebiegu linii elektroenergetycznej 
wysokiego napięcia 110  kV w obrębach Lipnik, Klępino, Kiczarowo, Strachocin, 
Ulikowo, Sułkowo, Tychowo, Trzebiatów i Krąpiel; termin wyłożenia 15 kwiecień – 
17 maj 2016 r.;  

3. Skierowano do uzgadniania i opiniowania projekt miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obrębu Wierzchląd;  

4. Rozpoczęto procedurę zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy w obrębie Witkowo - podano do publicznej wiadomości 
o  przystąpieniu do zmiany studium oraz o przystąpieniu do przeprowadzania 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko projektu zmiany studium - uwagi 
i  wnioski mogą być składane w terminie do 20 maja br., wystąpiono o uzgodnienie 
zakresu i stopnia szczegółowości informacji wymaganych w prognozie oddziaływania 
na  środowisko zmiany studium; zawiadomiono instytucje i właściwe organy o 
podjęciu uchwały o  przystąpieniu do sporządzania zmiany studium.  

 
REFERAT GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 
I. Zadania wykonane 
 
1.Wykonanie zadania pn. Urządzenie boiska sportowego Centrum Rekreacyjnego wsi 
Strzyżno- Etap II.  
2. Zakup i transport materiałów budowlanych na remont pomieszczeń szatni LZS w Krąpielu. 
3. Zakup i transport elementów drewnianych na wykonanie wiaty rekreacyjnej w Lipniku. 
4. Zakup i transport żużla do miejscowości Siwkowo i Strzyżno. 
5. Remonty cząstkowe dróg gminnych w m. Święte dz. nr geod. 120 i 128. 
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6. Profilowanie i równanie drogi gminnej w miejscowości Żarowo ul. Reymonta (dz. nr geod. 
292) 
7. Naprawa poboczy gruntowych w drodze wewnętrznej dz. nr geod. 76/6 w miejscowości 
Żarowo. 
8. Profilowanie i równanie drogi gminnej w miejscowości Strzyżno dz. nr geod. 19. 
9. Wykonano likwidację i usunięcie elementów zabudowy wyłączonej całkowicie z 
eksploatacji Oczyszczalni Ścieków w Skalinie, wraz z niwelacją terenu. 
10. Wykonano likwidację i usunięcie elementów zabudowy wyłączonej całkowicie z 
eksploatacji Oczyszczalni Ścieków w Koszewie, wraz z niwelacją terenu. 
 
II. Postępowania o udzielenie zamówienia publicznego. 
 
1. W postępowaniu nr  GKI.271.14.2016.G.Ch. pn. Rozbudowa oświetlenia drogowego. 
Część I Warchlino rozbudowa oświetlenia początek wsi przy wjeździe do Warchlina.  
Część II Wykonanie oświetlenia ulicznego w Kiczarowie- droga gminna, wpłynęło 5 ofert : 
 
Oferta Nr 1 
Zakład Usługowo- Produkcyjny Skotarczak Adam, Seweryn Ireneusz IREX s.c., ul. 
Warcisława I 1 B 
71-667 Szczecin 
cena oferty : 
Część I 58 017,12 zł. brutto. 
Część II 31 905,63 zł. brutto. 
proponowany czas gwarancji: 
Część I- 60 miesięcy. 
Część II- 60 miesięcy. 
Wykonawca został wykluczony z postępowania. 
 
Oferta Nr 2 
Elektroinstal- P.H.U Jan Bagiński, ul. Słowiańska 1 B/2, 72-100 Goleniów 
cena oferty : 
Część I 45 850,16 zł. brutto. 
Część II 24 110,26 zł. brutto. 
              
proponowany czas gwarancji: 
Część I- 60 miesięcy. 
Część II- 60 miesięcy. 

 
Oferta Nr 3 
Zakład Ogólnobudowlany  Instalatorstwo i pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski, ul. 
Kołłątaja 20 
73-110 Stargard 
cena oferty : 
Część I 55 905,44 zł. brutto. 
Część II 30 608,49 zł. brutto. 
proponowany czas gwarancji: 
Część I- 36 miesięcy. 
Część II- 36 miesięcy. 
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Oferta Nr 4 
Zakład Elektroinstalacyjny i Usługi Budowlane Artur Skiba, ul. Piwna 3, 73-110 Stargard 
cena oferty : 
Część I 60 215,28 zł. brutto. 
Część II 31 539,02 zł. brutto. 
proponowany czas gwarancji: 
Część I- 60 miesięcy. 
Część II- 60 miesięcy. 

 
Oferta Nr 5 
Elektro- Sport s.c., Lisowo 40, 73-120 Chociwel 
cena oferty : 
Część I 56 447,93 zł. brutto. 
Część II 31 753,35 zł. brutto. 
proponowany czas gwarancji: 
Część I- 60 miesięcy. 
Część II- 60 miesięcy. 
W dniu 25.04. 2016 roku podpisano w umowę w sprawie zamówienia publicznego w obydwu 
częściach zamówienia z firmą Elektroinstal- P.H.U Jan Bagiński, ul. Słowiańska 1 B/2, 72-
100 Goleniów. 
Przetarg prowadzony był w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych. 
2. W postępowaniu na świadczenie usługi: Pełnienia funkcji inspektora nadzoru 
inwestorskiego dla zadania pn. Rozbudowa oświetlenia drogowego. 
Część I Warchlino rozbudowa oświetlenia początek wsi przy wjeździe do Warchlina.  
Część II Wykonanie oświetlenia ulicznego w Kiczarowie- droga gminna, wpłynęły dwie 
oferty:  
Oferta nr 1 
Instalacje elektryczne Marek Mielczarek, Kazimierza Wielkiego 7c lok. 17, 73-110 Stargard 
Warchlino rozbudowa oświetlenia początek wsi przy wjeździe do Warchlina- cena ofertowa 
1975,66 zł. 
Wykonanie oświetlenia ulicznego w Kiczarowie- droga gminna- cena ofertowa brutto 
1038,90 zł. 
Oferta nr 2 
Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Spółka z o. o., Wojska Polskiego 119, 73-110 Stargard 
Warchlino rozbudowa oświetlenia początek wsi przy wjeździe do Warchlina- cena ofertowa  
1788,15zł. 
Wykonanie oświetlenia ulicznego w Kiczarowie- droga gminna- cena ofertowa brutto  940,30 
zł. 
W dniu 25.04. 2016 roku podpisano w umowę w sprawie zamówienia w obydwu częściach 
zamówienia z firmą Przedsiębiorstwo Obsługi Inwestycji Spółka z o. o., Wojska Polskiego 
119, 73-110 Stargard 
Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard.  
3. W postępowaniu nr  GKI.271.26.2016.G.Ch. pn. Wykonanie odwodnienia przy drodze 
gminnej w Lipniku, wpłynęły 2 oferty : 
1) Zakład Usługowo- Handlowy Zofia Kurzymska, Krzemień nr 38, 73-130 Dobrzany, cena 
ofertowa brutto 43 245,80 zł. 
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2) Przedsiębiorstwo Usługowe Starkan, Pardus Marcin, ul. Podleśna 14 R, 73-110 Stargard, 
cena ofertowa brutto 23 938,33  zł. 
W dniu 20.04.2016 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwo Usługowe Starkan, Pardus 
Marcin, ul. Podleśna 14 R, 73-110 Stargard. 
Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard.  
4. W postępowaniu nr  GKI.271.20.2016.G.Ch. pn. wykonania elewacji budynku ośrodka 
zdrowia wraz z malowaniem i wymianą okna i drzwi zewnętrznych w miejscowości Pęzino, 
wpłynęło 10 ofert : 

   1) Zakład Ogólnobudowlany Dekarstwo- Blacharstwo, Maciej Szyber, ul Gorzowska nr 51, 
74-320 Barlinek, cena ofertowa brutto 54 971,95 zł. 

   2) Zakład Usługowo- Handlowy Zofia Kurzymska, Krzemień nr 38, 73-130 Dobrzany, cena 
   ofertowa brutto 72 021,56 zł. 
   3) Zakład Remontowo- Budowlany Mirosław Derlatka, ul. J. Lechonia 90/3, 73-110 Stargard,   
       cena ofertowa brutto 46 831,57 zł. 
   4) Zakład ogólnobudowlany Kachniarz Wiesław, l. 8 go marca 36, 73-108 Kobylanka, cena 
       ofertowa brutto 69 577,93 zł. 
    5) Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski  ul.  
        Kołłątaja 20,  73-110 Stargard, cena ofertowa brutto 74 898,76 zł. 
    6) Bogucki Przedsiębiorstwo Budowlane s.c., ul. Nadbrzeżna nr 8, 73-110 Stargard, cena  
        ofertowa  brutto 72 590,60 zł. 

 7) Firma Ogólnobudowlana „WaSeBud” Wallas Sebastian , ul. Kormoranów nr 3/10, 71 696  
     Szczecin cena ofertowa brutto 69 000,00 
8) Zakład Ogólnobudowlany „Walbud” Waldemar Puszcz, ul. Cmentarna nr 15/6, 72-200- 

Nowogard, cena ofertowa brutto 54 228,45 zł. 
9) Zakład Remontowo- Budowlany DOM Leszek Mociak, ul. Tańskiego nr 1, 73-102 

Stargard, cena ofertowa brutto 59 970,95 zł. 
10) F.H.U. Starmit Marek Rek, ul. Spokojna 5/3, 73-110 Stargard, cena ofertowa brutto 
93 456,21 zł. 
   
Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard.  
5. Uruchomiono postępowanie przetargowe dla zadania p.n. Wykonanie chodnika w drodze 
gminnej nr działki 75/1, 75/2- Etap II w miejscowości Strachocin. 
Termin składania ofert do dnia 04.05.2016 roku, do godz. 14:00. 
Przetarg prowadzony w oparciu o Ustawę z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień 
publicznych. 
6. W postępowaniu pn. Wykonanie wylewki i montaż kontenerowego obiektu rekreacyjno-  
     sportowego w Kurcewie. 
 

    W dniu 25.04.2016 roku podpisano umowę z Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo 
Pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski z siedzibą przy ul. Kołłątaja 20, 73-110 Stargard. 
Wartość robót brutto  5 400,00 zł. 

Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard.  
7. Rozstrzygnięto postępowanie pn. „Rozbudowa centrum integracyjnego” w miejscowości 
Witkowo Drugie przy ul Ogrodowej nr działki 285/2 
W dniu 19.04.2016 roku podpisano umowę z firmą Usługi Melioracyjne Zdzisław Piotrowski 
z siedziba Krąpiel 40/1, 73-131 Pęzino. Wartość robót brutto 20 000,00 zł. 
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Postępowanie prowadzone w oparciu o Regulamin Udzielania zamówień do 30 000 euro w 
Urzędzie Gminy Stargard.  
III.  Bieżąca praca referatu wynikająca z zakresu prowadzonych spraw. 
 
 
REFERAT GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI I ROLNICTWA 

1. Wydano 8 decyzji zatwierdzających projekty podziału nieruchomości w obrębach: 
Grzędzice, Klępino, Sowno, Trzebiatów, Witkowo i Żarowo.  

2. Wydano 6 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, położonych 
na terenie gminy w obrębach: Golczewo, Klępino, Lubowo, Skalin i Tychowo.  

3. Poświadczono 7 oświadczeń o okresie posiadania i wielkości gospodarstw rolnych, 
położonych na terenie gminy w obrębach: Małkocin, Poczernin, Smogolice, 
Warchlino i Witkowo.  

4. Poświadczono: 18 oświadczeń o łącznej powierzchni użytków rolnych wchodzących 
w skład gospodarstwa, 18 oświadczeń o osobistym prowadzeniu gospodarstwa 
rolnego oraz 10 oświadczeń o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych.  

5. Wydano 8 decyzji zezwalających na usunięcie drzew w miejscowościach: Grabowo, 
Kiczarowo, Grzędzice, Lipnik, Ulikowo, Tychowo.  

6. Przesłano projekt decyzji zezwalającej na usunięcie drzew rosnących 
w miejscowościach Grabowo i Kiczarowo, celem uzgodnienia przez Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Szczecinie.  

7. Odmówiono wydania zezwolenia na usunięcie drzewa w miejscowości Kiczarowo.  
8. Wystąpiono z wnioskiem do Starosty Stargardzkiego o wydanie zezwolenia na 

usunięcie drzewa w miejscowości Kiczarowo.  
9. Zobowiązano właścicieli działek oznaczonych numerami:  

o 299/22, 299/21, 299/17, 299/18, 299/23, 299/16 położonych w obrębie 
Żarowo,  

o 160, 163/3, położonych w obrębie Strachocin,  
do usunięcia odpadów różnego pochodzenia na powyższym terenie. Grunty, na które 
nawieziono odpady, znajdują się w miejscu, które nie jest przeznaczone do ich 
składowania, ani do ich magazynowania.  
10. Przygotowano dane i sporządzono informację o stanie mienia komunalnego za 2015 r.  
11. W dniu 13.04.2016 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 2220/2016 stanowiącą 

umowę sprzedaży na rzecz Gminy Stargard nieruchomości gruntowej niezabudowanej 
oznaczonej w ewidencji jako działka nr 250/9 o powierzchni 0,0505 ha, obręb 
Żarowo, z przeznaczeniem na poszerzenie drogi oznaczonej numerem działki 243. 
Cena sprzedaży nieruchomości – brutto 12 120,00 zł.  

12. W dniu 20.04.2016 r. dokonano ustalenia wysokości odszkodowania na kwotę 
12 714,00 zł, za działkę oznaczoną numerem 251/6 o pow. 0,0489 ha, położoną w 
obrębie Klępino, która w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
przeznaczona została pod drogę gminną (symbol 09 KD) i przeszła z mocy prawa na 
własność Gminy Stargard. Podstawę ustalenia wysokości odszkodowania stanowi art. 
98 ust. 3 ustawy o gospodarce nieruchomościami.  

13. Na wniosek strony, wyrażono zgodę na odroczenie do dnia 30.06.2016 r. terminu 
spłaty IV raty z tytułu nabycia nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 
działki 79/1, położonej w obrębie Pęzino, w kwocie 5 300,00 zł wraz z należnymi 
odsetkami od rat i odsetkami ustawowymi za zwłokę – zgodnie z §4 ust. 1 Uchwały 
Nr XL/342/14 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 27 czerwca 2014 r. w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności  
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pieniężnych mających charakter cywilnoprawny (Dziennik Urzędowy Województwa 
Zachodniopomorskiego z 2014 r., poz. 2937).  
14. W dniu 04.04.2016 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 1971/2016 stanowiącą 

umowę darowizny na rzecz Powiatu Stargardzkiego nieruchomości gruntowych 
oznaczonych numerami działek 22/2 o pow. 0,5515 ha, 22/3 o pow. 5,62 ha, 22/4 o 
pow. 0,1481 ha, położonych w obrębie Lipnik, gmina Stargard, stanowiących drogę 
publiczną kategorii powiatowej nr 1704Z.  

 
Radni uwag i pytań do informacji nie zgłosili. 
 
 
Ad.13 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przedstawił pisma , które wpłynęły do biura 
Rady od ostatniej sesji, a mianowicie:  
- cztery pisma mieszkanki Pęzina skierowane do Wójta Gminy, a do widomości Radnych 
Gminy Stargard i Radnych Komisji Rewizyjnej i tutaj przewodniczący rady odczytał te 
pisma,a dotyczyły sprawy bezpieczeństwa mieszkańców poprzez wybudowanie chodników 
oraz remont nawierzchni dróg, drugie pismo  postawienie słupów elektrycznych we 
wskazanych miejscach, trzecie utrzymania porządku na przystankach autobusowych i 
naprawę ogrodzenia działki 232/2 i zamontowanie tablic ogłoszeń przy przystankach, a 
czwarte to Stowarzyszenie Przyjaciół Pęzina zwraca się z prośba o wsparcie finansowe 
przeznaczone na pokrycie kosztów transportu dzieci na trzy wycieczki, 
- pismo mieszkanki Stargardu odnośnie wybudowania domu bez barier architektonicznych na 
działce w miejscowości Lipnik , ustosunkowanie się do odpowiedzi na wcześniejsze pismo, 
- pismo Firmy PROKON NEW ENERGY POLAND Sp. z o.o. dotyczące wniosku PROKON 
NEW ENERGY POLAND Sp. z o.o. o akceptację zgody na realizację inwestycji Farmy 
Wiatrowej w odległości mniejszej niż 2000 m od nieruchomości mieszkalnych , 
- pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
planowanej przeprowadzonej w dniach 17-18 marca 2016 r. w radzie Gminy Stargard w 
zakresie sposobu przyjmowania i załatwiania skarg oraz wniosków jak też prawidłowości 
realizacji zadania zleconego z zakresu administracji rządowej dotyczącego wyboru ławników 
na kadencję 2016-2019,  
- pismo Wójta Gminy skierowane do Wodociągów Zachodniopomorskich w sprawie wniosku 
zgłoszonego podczas obrad XVI sesji przez radną Wiesławę Kuśnierz , a dotyczącego 
uwzględnienia w kolejnym Planie Rozwoju Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych 
Gminy Stargard  wymiany wodociągowej sieci azbestowej z prośbą o zajęcie stanowiska,  
- pismo Komitetu Protestacyjnego Mieszkańców Goliny przeciwko lokalizacji farmy 
wiatrowej w obrębie Golina  dotyczące XVI sesji Rady Gminy w dniu 30.03.2016 r. 
Przewodniczący poinformował ,że w/w pismo otrzymali wszyscy radni jak również drugie 
pismo i poprosił o pytanie jeżeli są w tej sprawie.  
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała, że chciałaby zapoznać radnych   ze sprawą 
powiązaną tematycznie z pismem i tutaj radna zaznaczyła, że podobnie jak w Poczerninie tak 
i w Barzkowicach inwestor płaci za sporządzenie dokumentów i zapytała wójta czy tak jest , 
odpowiedź Wójta była taka , że  tak jest  i są dołączane dokumenty. Kontynuując  dalej swoją 
wypowiedź radna poinformowała, że otrzymała wyrok Sądu Apelacyjnego w Szczecinie , 
który rozpoznawał sprawę tych 29 mln zł , sprawę założył inwestor z Małkocina. Sąd 
Administracyjny sprawę oddalił 04.02.2016 r. i tutaj radna odczytała fragmenty wyroku, 
gdzie mówi się o odszkodowaniu , a powinni się zwrócić o zwrot kosztów. W podsumowaniu  
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radna odczytała fragment z uzasadnienia dotyczący tego co było naruszeniem gminy , iż 
gmina wyraziła zgodę na przygotowanie dokumentacji przez powoda, a którą powinna 
sporządzić gmina. 
Prosiłabym powiedziała radna , aby analizować takie sprawy do  końca, bo można się liczyć z 
roszczeniami takich inwestorów- pseudo inwestorów.    
Wójt Gminy odpowiadając wyjaśnił, że w tamtym okresie  zostały znalezione przeróżne 
wyroki sądów, które jednoznacznie wskazywały na to, że dobrze iż są takie gminy, które 
szukają środków na tego typu działalność- zmianę u inwestora i tutaj wójt dodał ,że co sąd to 
różne interpretacje.   
Przewodniczący rady powiedział, że różne są interpretacje Sądów i jako przykład przytoczył 
sprzedaż ziemi dla spółek.  
Radna Wiesława Kuśnierz powiedziała ,że zacytowała tę część z uzasadniania nie  po to, aby 
gmina nie rezygnowała z tego typu działania, ale oczekuję tylko tego  powiedziała radna , że 
będziemy wszyscy liczyć się z taką możliwością , bo nie wiadomo na jaki Sąd trafimy, są 
Sądy które dopuszczają , natomiast  Sąd Cywilny  stoi na innym stanowisku , które to 
stanowisko zacytowałam- dodała radna . 
Kończąc wypowiedź radna powiedziała ,że trzeba zachować szczególną ostrożność przy 
wszelkich działaniach, które mogą się wiązać z pieniędzmi. 
Ad.14 
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
Ad.15 
Radny Józef Tracz zwrócił się do Wójta z następującymi sprawami, które wynikły podczas 
zebrania wiejskiego w Ulikowie , a mianowicie : 
- sprawa wywozu odpadów komunalnych i tutaj jak powiedział radny zostały zabrane tzw.” 
Dzwony „ poprzedniej firmy, a firma nowa postawiła  dwa pojemniki tj. na plastiki i szkło i 
mieszkańcy się zapytują czy zmieniły się zasady segregacji, bo nie ma pojemników na papier 
natomiast na koszu jest informacja, co można wrzucać ( butelki, nakrętki ), a co zresztą 
zapytał radny. Jeżeli się coś zmieniło to należy  wyjaśnić  mieszkańcom, aby wiedzieli jak 
segregować odpady,  
- prosiliśmy Pana Wójta o ustalenie tego czy  firma, która obecnie wywozi nieczystości jest 
na okoliczność uszkodzenia kosza ubezpieczona,  pytanie jest zasadne ponieważ poprzednia 
firma Remondis podjeżdżała samochodem  pod kosze ( 1100 l) i dokonywała załadunku,   a 
obecna firma tego nie czyni przez około 50 m są pchane kosze do załadunku   i tyko czekać 
dodał radny kiedy  ten kosz się uszkodzi i czy  firma poniesie konsekwencje uszkodzenia 
kosza,  
- trzecia sprawa dotyczyła czystości wody wodociągowej, bo  od dłuższego czasu jakość  
wody jest różna, jest rdzawa i jest niezdatna do użytkowania, nie można prać, rury są 
zapowietrzone i prosimy powiedział radny , aby podjąć działania do zminimalizowania tej 
sytuacji. Prace projektowe dotyczące rozbudowy i modernizacji sieci wodociągowej nie są 
zrobione mimo tego, że są  na ten cel zabezpieczone środki w budżecie i dlatego  pojawiła się 
obawa mieszkańców. Prośba jest taka, aby podejść do tego tematu bardzo poważnie 
powiedział radny i zwrócił uwagę, że  w Strategii Gminy jest to działanie priorytetowe i 
dodał, że ten wodociąg był budowany w latach siedemdziesiątych i nie wiadomo jak 
przebiega , a stan rzeczy jest niekorzystny dla mieszkańców i dlatego radny poprosił, aby  
poczynić kroki w tej sprawie, a pismo w tej sprawie mieszkańców  radny zostawił w 
sekretariacie urzędu. 
Ad.16 
Radna Agnieszka Lenda zwróciła uwagę, aby w informacji wójta jeżeli jest wydatek ze 
środków sołeckich , było to zaznaczone. 



- 13 – 
 

Przewodniczący Rady  Gminy poinformował ,że wpłynęły dokumenty związane z sesją 
absolutoryjną tj.  
- sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy Stargard Szczeciński za 2015 rok, 
- informacja o stanie mienia komunalnego, 
- sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej Instytucji Kultury za  
   2015 rok  
Dokumenty te zostały przygotowane dla radnych i proponuję je przesłać wraz z materiałami 
na sesję majową , albo można odebrać w dniu dzisiejszym , decyzja należy do Państwa – 
powiedział przewodniczący rady. 
Głos zabrała Pani Bobrowicz Iwona i zaznaczyła ,że jest z Komitetu Protestacyjnego 
Mieszkańców Goliny i ma pytanie odnośnie pisma dotyczącego inwestycji farm wiatrowych i 
zwracamy się z prośbą, aby Rada Gminy zainteresowała się w jaki sposób inwestor zamierza 
sfinansować inwestycję nie posiadając środków finansowych, ani możliwości uzyskania 
kredytu., dokumenty firmy nie stanowią podstawy do uzyskania kredytu i dlatego to mnie 
niepokoi, że pod oknem będą stały wiatraki, a pieniędzy nie będzie miał ani rolnik, ani gmina.  
Przewodniczący rady odpowiedział ,że nie jest to w gestii rady, aby rada kontrolowała 
inwestora. Jest inwestor i jeżeli macie zastrzeżenia to kierujcie zapytania  do odpowiednich 
organów. Nam jako Radzie zależy powiedział przewodniczący przy zachowaniu wszelkich 
wymogów zgodnie z prawem na środkach finansowych, które są potrzebne do zadań 
statutowych. Odnosząc się do dokumentów dołączonych do pisma tj. wypisów z Krajowego 
Rejestru Sądowego przewodniczący powiedział ,że są to dokumenty ogólnie dostępne i  nikt 
nie mówi o tym ile ta firma ma na koncie, przy zarejestrowaniu musiała spełnić warunki i 
mieć wkład . Firma podejmuje działania i ponosi koszty, a  trudno powiedzieć kto za tą 
inwestycją stoi, bo studium robi jedna firma i ma prawo odsprzedać i tak robią , a my wiemy 
co należy do kompetencji rady – tak zakończył wypowiedź przewodniczący.    
Pani Bobrowicz Iwona zapytała o to, kto ponosi odpowiedzialność jeżeli ta inwestycja 
przechodzi z rąk do rąk, który to będzie inwestor. 
Przewodniczący rady odpowiedział ,że w takim przypadku  jest to inwestor i omówił tutaj 
przewodniczący cała procedurę jak wygląda w praktyce i dodał ,że dopóki nie będzie ustawy 
o elektrowniach wiatrowych to będą takie nieścisłości. 
Radna Wiesława Kuśnierz zabierając głos powiedziała ,że rozumie mieszkańców Goliny bo  
każdy ma prawo wzwiązku z taką inwestycją czuć niepokój, w związku z tym że niewiele na 
temat tych inwestycji się  wie  przez cały okres tej procedury planistycznej . Mówi się ,że 
mieszkańcy mają prawo zgłaszać uwagi i najczęściej dotyczą odległości wiatraków od  
domostw, a potem przy rozpatrywaniu są te uwagi uznawane jako bezzasadne, bo nie ma to 
umocowania w prawie i ludzie mają prawo się denerwować  od samego początku do końca . 
O ile przepisy dotyczące wiatraków nie wejdą w życie to w polskim prawie nie ma żadnych 
odległości i nie ma umocowania w prawie, są tylko normy dotyczące  hałasu  i liczymy na to 
powiedziała radna, że ustawa o elektrowniach wiatrowych wejdzie w życie, bo jeżeli nie 
wejdzie to niepokój mieszkańców przy każdej inwestycji będzie.  
Wójt Gminy odnosząc się do tej sprawy powiedział ,że chciał zwrócić uwagę na pewien 
szczegół, że została  podjęta uchwała dająca  prawo, które uchwaliła Rada Gminy i mówi się 
w uchwale o odległości 2000 m , ale punkt następny mówi ,że  w przypadku kiedy właściciele 
nieruchomości  wyrażą pisemną zgodę  bezwzględniej większość  może być odległość 
mniejsza.  Wszyscy, którzy nie chcą wiatraków nie mówią o drugim punkcie- dodał wójt. 
Byłem na dwóch zebraniach w Golnie powiedział wójt i były to dobre i spokojne zebrania, 
zdecydowana większość mieszkańców Goliny jest za wiatrakami.  
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Pani Bobrowicz Iwona  powiedział ,że była obecna na zebraniach wiejskich jako mieszkanka 
Goliny , osoby zewnątrz będące na zebraniu  krzyczały i wypowiadały słowa, że nie 
pozwolimy, zabronimy   i w tym momencie  poczułam się zastraszona. 
Pani Bobrowicz Iwona  powiedziała, że w imieniu Komitetu Protestacyjnego chciała 
poinformować Radę o sytuacji inwestora, że nie ma kapitału, nie prowadzi działalności 
gospodarczej, nie posiada majątku i podjął próbę zastraszenia. 
Przewodniczący rady  odnosząc się do wypowiedzi mieszkanki Goliny powiedział ,że należy 
przestrzegać prawa i dodał ,że jeżeli poczuła się Pani zastraszona to w takim wypadku należy 
złożyć wniosek do prokuratury.  
Byłem na tym spotkaniu powiedział przewodniczący , ale nie zabierałem głosu i  w dalszej 
wypowiedzi przewodniczący poinformował o tym, że pod jego domem znajduje się farma 
wiatrowa i znane są mu wszystkie opracowania, że należy skorzystać ze środków jeżeli jest 
taka możliwość. Kończąc swoją wypowiedź przewodniczący rady zaznaczył, iż należy 
wszystko uczynić, aby ściągnąć inwestorów bo środki finansowe gminie są bardzo potrzebne i 
wymienił najważniejsze zadania do wykonania, a w tym remonty szkół. 
Ad.17 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal poinformował o terminie zwołania następnej 
sesji i terminach posiedzeń komisji, a mianowicie : 
- XVIII sesja Rady Gminy Stargard dnia 25 maja  2016 r. godz. 1000 , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 23 maja  2016 r. godz. 8 30, 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 24 maja 2016 r. godz. 830, 
- komisja rewizyjna dnia 25 maja 2016 r. godz. 800 . 
Ad.24  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal 
podziękował wszystkim za udział i o godz.1210  zamknął obrady XVII sesji Rady Gminy 
Stargard. 
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